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Po takovém čištění cév u starších lidí přestane
zvyšovat tlak a zmizí další 9 údajně "nevyléčitelných"
onemocnění!

plainixqg.website/R2LQLfLd

Jan Pirk je Český kardiolog, profesor. Je známý tím, že léčí lidi bez.

prášků. Přitom každý, kdo se k němu dostane, se zotavuje. Mezi

pacienty profesorů jsou známí lidé z Česka a oslovují je i pacienti z

jiných zemí EU.

https://plainixqg.website/R2LQLfLd#0#1#0#1
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Profesor Jan Pirk málokdy dává rozhovory a snaží se více věnovat

léčbě pacientů. Nicméně, reportér našeho kanálu měl štěstí – slavný

lékař souhlasil odpovědět na několik otázek pro ty pacienty, kteří

nemají příležitosti se objednat na kliniku.

PROFESOR Jan Pirk JE NAPROSTO PŘESVĚDČEN, ŽE KAŽDÝ

ČLOVĚK MŮŽE SÁM DOMA PROVÁDĚT ČIŠTĚNÍ CÉV A

VÝRAZNĚ ZLEPŠIT SVÉ ZDRAVÍ A

POHODU. Takové čištění pomáhá zbavit se tlakových skoků a vyléčit

9 chronických bolestí důchodců.

Jak provádět léčebné čištění, lékař řekl níže. Také materiál se zabývá

tématy, jako jsou:

Žít až 120 let bez prášků - je to reálné!

Proč chronická nevyléčitelná onemocnění jdou ruku v ruce se

špinavými cévami?

Skryté a explicitní známky špinavých cév

MODERNÍ METODY LÉČBY HYPERTENZE BEZ PRÁŠKŮ

Špína v cévách je váš zlý vrah!

Profesor Jan Pirk:

- Dám vám nějaké údaje, které vás snad přimějí k zamyšlení!

Nejčastější příčinou smrti na planetě je ONEMOCNĚNÍ SRDCE A

CÉV. Hlavní příčinou jejich objevení s věkem je CHOLESTEROL.

Ukazuje se, že cholesterol je nejnebezpečnější látka na planetě. Tato

látka častěji zabíjí lidi než alkohol, nikotin, drogy dohromady.

V 94 procentech případů, pokud se člověk nedožije 80 let, zabil ho

cholesterol.

Cholesterol ničí zdraví. Kdyby se nehromadil v cévách,

člověk by mohl snadno žít až 120 let.
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Jak vypadá cholesterol a co to je? Nebudu zde uvádět popis této

látky, jak je psáno v lékařských učebnicích. Řeknu to jednoduše.

Představte si studený tuk, který zůstane na pánvi, která nebyla umytá

po obědě. Asi tak vypadá cholesterol.

Tato látka, která je v krvi, se usazuje na stěnách cév. Nejprve malým

povlakem (ve věku 20-25 let), pak vrstva cholesterolu rychle roste

(25-40 let), protože stále více a více částic se lepí na lepivou vrstvu.

VÝSLEDKEM JE, ŽE VE VĚKU 40 LET CHOLESTEROL ZÚŽÍ

LUMEN V CÉVÁCH TÉMĚŘ NA POLOVINU. V reakci na to srdce

nemá nic jiného- jak zvýšit tlak. Člověk začíná mít tlakové skoky a

věkovou hypertenzi se všemi důsledky. Ale to není to nebezpečnější!

Mnohem nebezpečnější je, že cholesterol zcela ucpává malé cévy,

které prostupují všemi tkáněmi. V důsledku toho dochází ke zhoršení

přívodu krve a to vede k patologickým procesům ve vnitřních

orgánech. A tak člověk má více a více chronických bolesti.

Nejprve ho bolí žaludek, pak slezina a po chvíli má stenózu jater a

slinivky břišní. Obvykle se v takových případech říká, že člověk

začíná mít výrazné problémy se zdravím. Cholesterol je to, co tento

proces spouští nejčastěji.
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Cholesterol. Do 50-60 let se u člověka hromadí až 3,5 kg této nebezpečné

látky!

Na stavu cév v těle závisí doslova všechno. Pokud jsou cévy ucpané

na nohou, vede to k křečovým žilám, trvalému otoku a věčné tíze

nohou. Pokud v játrech dochází k hepatóze a cirhóze; pokud v

kloubech, pak to vede k artritidě a artróze nebo bolesti páteře. Pokud

jsou cévy ucpané v očích, člověk postupně slepne

Nemůžete se vyhnout kontaminaci cév! Hromadí se v cévách každého
člověka. Nečistoty v cévách způsobují rychlé stárnutí.

JE TO CHOLESTEROL, KTERÝ SPOUŠTÍ ŘETĚZOVOU REAKCI

STÁRNUTÍ V TĚLE. znečištění krevních cév zkracuje život člověka

na dobu kratší, než je doba stanovená přirozeně.

Místo 120letého období (to je přesně ten termín, který mají

naše orgány), lidé často nedožijí ani 70 let! Zejména ti, kteří

ve věku 40-50 let mají hypertenzi související s věkem. To,

mimochodem, je jedním z nejviditelnějších příznaků kontaminace

cév.

Ale nejedná se jenom o cholesterolu - tyto látky také

znečišťují vaše cévy!

Profesor Jan Pirk:
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Cholesterol je to první, ale existují další dvě látky, které se hromadí v

cévách!

Trombová hmota

Pokud cholesterol připomíná tuk, trombová hmota (krevní

sraženiny) se podobá tvarohu. Na vnitřních stěnách cév se tvoří

trombické výrůstky. Riziko krevních sraženin je dokonce vyšší, než

od cholesterolu. TROMBUS MŮŽE KDYKOLIV UTRHNOUT ZE

STĚNY CÉVY A DOSTAT SE DO SRDCE, COŽ PŘIVEDE K

INFARKTU MYOKARDU, NEBO V MOZKU, KTERÝ ZPŮSOBÍ

MRTVICI. Obě nemoci jsou smrtelné s velmi vysokou

pravděpodobností úmrtí a invalidity.

Čím je člověk starší, tím vyšší je riziko, že se sraženina utrhne. To je

důvod, proč starší lidé tak často padají z mrtvice nebo infarktu.

Krystaly vápníku

Jedná se o soli těžkých kovů, rtuti, různých chemikálií

nahromaděných za celý život. Pokud člověk například pracoval ve

průmyslu, tak takových sedimentů má více. Ačkoli se vzhledem k

současné ekologii, vápník se nehromadí u každého. Tyto látky jsou již

prokázány jako KANCEROGENNÍ. To znamená, že přispívají k

abnormálnímu dělení buněk, což vede k onkologii.

Téměř 98% lidí, kteří zemřeli na rakovinu, v krvi vykazuje vysokou

hladinu krystalických usazenin. Všichni víme, že rtuť je škodlivá. A s

velkým množstvím kalciových krystalů se samotná krev stává

škodlivou.
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Do padesáti let se člověku

ucpávají cévy v celém těle. Čím

více jsou cévy znečištěné, tím

více má člověk chronických

bolestí, tím rychleji člověk

stárne a tím hůře se cítí!

Otestujte se! Jak špinavé jsou vaše cévy a hrozí-li vám předčasná smrt!

Profesor Jan Pirk:

Mohu vám okamžitě říci, že pokud jste nikdy nečistili cévy a je vám

více než 50 let, pak váše cévy jsou kontaminovány. Pokud je vyčistíte,

TÉMĚŘ OKAMŽITĚ SE BUDETE CÍTIT LÉPE.

Příznaky špinavých cév:

Otoky ráno

Tinnitus

Mušky před očima

Bolesti kloubů

Závratě

Nespavost v noci a ospalost během dne

Pocit neustálé únavy

Zhoršení zraku

Zhoršení paměti

Křečové žíly
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Dušnost

Časté problémy s trávicím traktem

Problémy s nadváhou

Tvrdíte, že čištění cév může prodloužit život seniorům a stabilizovat tlak?

Profesor Jan Pirk:

- Já to vím. Na klinice nyní předepisujeme čištění cév všem

pacientům starším 50 let (občas i starším 40 let). A po očištění se

podíváme, jestli se jejích zdravotní stav zlepšil. U PŘIBLIŽNĚ 9 Z 10

LIDÍ SE TLAK NORMALIZUJE BEZPROSTŘEDNĚ PO ČIŠTĚNÍ A

NEPOTŘEBUJÍ DALŠÍ LÉČBU.

Jinými slovy, mnozí, kteří nyní aktivně a na stabilizaci

tlaku, by to nemuseli dělat. Stačí jen vyčistit cévy. Dokonce

i když hypertenze nezmizí úplně (a to se také může stát),

stále se zdravotní stav bude mnohokrát lepší!

Bohužel, tento jednoduchý způsob normalizace tlaku je aktivně

skrýván chamtivými lékaři a farmaceutickými společnostmi, které se

zajímají jen o výdělek a je pro ně prospěšné, aby se člověk léčil

dlouho a draze. Koneckonců, čím déle je člověk nemocný, tím více

utratí za léky. Je to pro ně výhodné. Čištění cév je jednoduché, levné

a člověk se rychle cítí lépe.

Česká důchodkyně se z hypertenze vyléčila pomocí čištění

cév. A takových lidí je mnoho...

Chci vám ukázat dopis od české důchodkyně Evy Vítkové. Lékaři

místní kliniky ji odsoudili k smrti. Příbuzní se rozhodli, že se

nevzdají. Sama důchodkyně k nám nemohla přijet, a tak její dcera

zavolala na kliniku s prosbou o pomoc. A jak můžeme pomoci z

dálky? Nemůžu zjistit ani diagnózu telefonicky. Doporučili jsme jí,

aby vyčistila cévy.

Za tři měsíce nám žena napsala sama! Chci vám ukázat její dopis.
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Eva Vítková, 75 let. Česká důchodkyně, která trpí vysokým tlakem a spoustou

dalších nemocí. Bydlí v Šumperku.

"Mockrát vám děkuji, že jste mi dali ŽIVOT! Když vám volala moje

dcera, byla jsem prakticky v bezvědomí, můj mozek skoro

nefungoval. Mlha v hlavě z vysokého tlaku, který nesnižovaly ani

prášky. Byl jsem ve stavu před infarktem, nepustili mě ani do

nemocnice, řekli mým dcerám, aby připravily místo na hřbitově. Ale

dcera se rozhodla vám zavolat. A pak jsem začala brát prostředek,

který jste nám poslal. Naštěstí nemoc zmizela. Postupně se tlak

snižoval. Teď už s tím vůbec nemám problém. Doslova jsem se vrátila

zpět do života. Před týdnem jsem podstoupila testy v naší nemocnici.

Když mi řekli, že jsem v mém věku zdravá, velmi mě to překvapilo.

Před pár měsíci jsem byla jednou nohou v hrobě. Doufám, že ještě

budu žít. Miluju život. Děkuji moc za pomoc a mou spásu."

TAKOVÝ ZÁZRAK SE MŮŽE STÁT PO ČIŠTĚNÍ CÉV. I když tady

vlastně žádný zázrak není – vše je vysvětlitelné.

Způsob čištění cév pro důchodce a hypertenzi

Profesor Jan Pirk:
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V Česku zatím existuje jen jeden prostředek, který se s tímto úkolem

dobře vypořádá. Jmenuje se Cardio Active. Tento prostředek byl

vytvořen v roce 2015 Ústavem srdce a cév. Prostředek obsahuje asi

40 aktivních složek - výtažky z rostlin užitečných pro cévy, vitamíny,

mikro- a makroelementy.

Nejdůležitější složkou komplexu Cardio Active jsou takzvané

"molekuly aktivního kyslíku", které jsou schopné "sníst"

nahromaděné v cévách znečištění. Rozpouštějí cholesterol,

trombickou hmotu a kalciové krystaly.

"Molekuly aktivního kyslíku" byly objeveny v roce 2007 japonskými

vědci. Za výzkum v této oblasti získali dva japonští vědci Nobelovu

cenu. Dnes se "molekuly aktivního kyslíku" aktivně používají ve

světové medicíně.

Mimochodem, samotní Japonci začali věnovat zvýšenou

pozornost čištění cév ve věku 40-50 let od roku 1965, kdy

byl přijat Národní program obnovy a dlouhověkosti. V

tomto zákoně je čištění cév předepsáno samostatnou

položkou. A dnes vidíme výsledek takového rozhodnutí.

Japonsko je rekordmanem v průměrné délce života. Dožít

se 100 let je pro Japonce běžné. Pokud dříve Japonci čistili

cévy bylinkami, tělocvikem a jógou, nyní používají speciální

přípravky založené na "aktivním kyslíku"

Jak dlouho trvá, než se Cardio Active vyčistí cévy?

V průměru je kúra užívání prostředku 2-4 týdny. Když dokončíte s

kúrou, pokračování v léčbě bude záležet na vaší pohodě.

Teď řeknu, co udělá Cardio Active s vaším tělem a zdravím během

čištění, a také několik měsíců po něm.

Čistí a regeneruje cévy
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Díky "molekulám aktivního kyslíku" Cardio Active rozpustí

usazeniny cholesterolu, krevní sraženiny a vápníkové výrůstky. Navíc

díky extraktu Ginkgo Biloba prostředek zvyšuje tón cév a vrací jim

pružnost. Po měsíčním průběhu příjmu, jak ukazují tyto studie, se

cévy stávají čistými a pružnými jako u mladých lidí ve věku 25-30 let.

Dochází k obnově malých kapilár. Výsledkem je, že Vám přestane

skákat tlak, zmizí slabost a ospalost, zlepšuje hojení ran a řezů. Navíc

se objevuje více sil. Budete mít spoustu energie, budete chtít něco

udělat doma nebo na zahradě.

Obnoví vnitřní orgány a klouby

Po čištění cév začne obnova vnitřních orgánů. Naštěstí příroda

poskytla nám takovou vlastnost, jako je regenerace buněk.

Výsledkem je, že mnoho nemocí zmizí. Například pokud vás bolí

slinivka a slezina, přestanou bolet. Velmi často se po čištění cév

utahují žaludeční a dvanáctníkové vředy. Kromě toho se zotavují

klouby. Smrštění a cvaknutí v krku, zádech a kloubech zmizí. Ožívají

chrupavky. Na počasí už Vás nebolí kolena ani prsty. Vrátí se

pohyblivost kloubů.

Roztaví přebytečný tuk

Nadměrná hmotnost je něco, co 4-5 krát zhoršuje stav hypertenzního

a staršího člověka. Čím větší je hmotnost, tím vyšší je zatížení cév,

srdce, kloubů. Často je příčinou přírůstku hmotnosti ucpání cév,

protože glukóza nemůže být odstraněna z tkání v požadovaném

množství. Po vyčistění cév začne váha automaticky klesat. Navíc

Cardio Active má ve složení extrakt včelího jedu, který urychluje

proces odbourávání tuku. V průměru za měsíc po čištění cév člověk

ztrácí 8-12 kg.

Obnoví zrak a paměť

Cardio Active obsahuje extrakt z mladých borovicových kuželů, který

je schopen obnovit mikro-cévy očního dna, v důsledku toho se k

člověku postupně vrací zrak. Mnoho lidí opět začíná vidět z dálky
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čísla autobusů a opět může navléknout nit do oka jehly. Dochází k

celkové obnově cév v očích. Těm, kteří mají čisté cévy slepota nehrozí

vůbec! To vědí všichni oftalmologové.

Obnovuje potenci u mužů!

Jedním z překvapivých důsledků čištění cév je to, že muži opět

začínají produkovat hormon testosteron. Výsledkem je utažení

prostatitidy a adenomu prostaty. A také se vrací síla. Pokud je Vám

méně než 70 let, můžete mít sex znovu.

Motýlí efekt pro seniory a hypertenzi

Akce Cardio Active je podobná mávání křídly motýla, které spouští

řetězovou reakci na uzdravení vnitřních orgánů a zlepšení pohody.

Počínaje normalizací cév a konče obnovením zraku a kloubů.

1-3 měsíce po čištění cév je to jako druhé narození. Výrazné zlepšení

přitom pacienti pociťují každý týden.

Snadné probuzení
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Ráno se probudíte a snadno se zvedáte z postele-není třeba se nutit,

abyste se zvedli, hnětení a tření ztuhlých nohou, skřípání zad a krku.

Od rána je tělo plné energie a síly.

Vynikající pohoda a nálada

Od rána do večera. Spíte dobře, dobře se vyspíte. Cítíte se mladší.

Nemusíte chodit v noci na záchod. Nic mě nebolí ani svědí.

Vynikající snídaně

Jídelniček se vám do značné míry rozšíří. Už nebudete muset sedět

na přísné dietě. Pokud si dáte "něco špatného", už nebudete mít

pálení žáhy, nebudete mít bolesti.

Hrdinská síla

Když opustíte dům, už se nemusíte starat o nohy - chůze pěšky

nevnímáte jako zátěž, můžete se procházet i celý den a nohy se

neunaví ani otékají. Už žádná dušnost, hlava se Vám přestane motat.

Budete opět moci s potěšením pracovat na zahradě.

Absolutní klid

Jste naprosto klidné a uvolněné. Neexistuje žádná další trvalá bolest,

která by pohltila vaše vědomí, která vám brání v soustředění na něco

jiného. Když nic vás nebolí, obvyklé věci, zvuky, vůně začínají

získávat nové, dávno zapomenuté odstíny.

Vidíte skvěle

I těžce poškozené vidění se postupně začne obnovovat. To, co jste

předtím neviděli, bude jasné. Můžete opět vidět z dálky číslo

autobusu, můžete opět obdivovat krásy přírody.

A co je nejdůležitější, MŮŽETE NYNÍ ŽÍT BEZ PRÁŠKŮ. Zapomeňte

na výlety do lékáren pro léky na snížení tlaku. Pro vás to zůstane

minulostí, protože tlak přestane skákat!

Nedostatek Cardio Active v českých lékárnách!
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Pokud víme, koupit Cardio Active v lékárnách je velmi obtížné. Tento
prostředek je tam zřídka k dispozici. Je to tak? A co byste českým
občanům poradil?

- Jo, to je fakt pravda. Cardio Active je vyráběn malými omezenými

šaržemi, a proto se do lékáren prostě nedostane. Většina jde bohužel

do zahraničí, část kupují soukromé kliniky.

Sehnat Cardio Active pro běžné lidi je opravdu problematické. Ale

NYNÍ SI MŮŽETE OBJEDNAT TENTO PROSTŘEDEK NA NAŠÍ

KLINICE. Chcete-li to provést, musíte založit objednávku na webu.

Rozhodli jsme se udělat pro tento program část šarže, kterou jsme si

koupili. Je pravda, že jedná se o malé množství prostředku, takže to

nestačí všem. Objednávat si ho budou moci ti, kteří objednávku

založí jako první.

Podmínky pro získání Cardio Active:

Je nutné být na území České republiky. Za hranice země Cardio

Active neposíláme.

Nákup Cardio Active je povolen POUZE PRO OSOBNÍ

POTŘEBU. Velmi prosím překupníky, aby nechali prostředek

lidem! Vydělávat na starých lidech je nelidské!

Založit objednávku můžete na tomto webu vyplněním zvláštního

formuláře zveřejněného níže. Je třeba uvést telefonní číslo pro

komunikaci s naším lékařem-konzultantem

Pozor! Počet balíčků Cardio Active rychle končí!

V současné době je k dispozici:

7 kusů

Jakmile kliknete na tlačítko" točit", Cardio Active bude automaticky

za Vámi rezervován.
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Točit

Diskuse

Kateřina Zapletalová 29.12.2022

Děkuji moc za poskytnutí důchodcům tak skvělou příležitost! Léčila

jsem se Cardio Active. Tlak se mi velmi zvyšoval, teď se nezvyšuje

vůbec. Měla jsem neustále bolesti kolena, teď mě nic takového
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netrápí. Bolesti hlavy jsou také pryč! Hořkost v ústech zmizela. A

mnoho dalších změn. Zdá se mi, že jsem mladší!

Petr Vokáč 29.12.2022

Objednal jsem si to. Doufám, že to zbyde i pro mě. Je mi 64 let a měl

jsem velmi špatný zdravotní stav. Hodně jsem četl o čištění cév, jak

to dobře pomáhá. Chci to také zkusit. 

Romana Chmelařová 29.12.2022

Cardio Active JE NEJLEPŠÍ

PROSTŘEDEK ZE VŠECH.

Nejdřív jsem brala Adelfan, pak

Erinit. Já vím, že jsou to

zastaralé léky. Ale nerada

chodím k doktorům, ani mě to

moc netrápilo. Užívala jsem si to

občas, když se mi zvedal tlak

nebo mě bolelo srdce. Ale pak

najednou to přestalo fungovat.

Pak jsem šla k doktorovi a on mi

poradil vyzkoušet nový nástroj Cardio Active (lékař byl mladý, asi

ještě věří, že medicína by měla být pro lidi a ne pro vydělání peněz!).

Cardio Active mi pomohl již po první dávce - tlak okamžitě klesl, ale

začala jsem užívat kúru, jak mi doporučil lékař. Po 3 týdnech jsem

zapomněl, co je to hypertenze vůbec. Křečové žíly, které mě deset let

trápily zmizel! Také jsem měla problémy se ženským zdravím a také

po tom nezůstala žádná stopa. Cítím se skvěle jako v mládí!
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Marek Rausis 30.12.2022

Jsem se také léčil Cardio Active. Taky mi velice pomohl. Zdravotní

stav se mi mnohonásobně zlepšil. Doporučuji všem starším lidem.

Štěpán Filip 31.12.2022

Byla a teď je pryč... za deset dní je všechno pryč! Díky za to!

Sofie Lazníčková 31.12.2022

Potvrzuji! Je to neskutečný prostředek!!! Dostala jsem Cardio Active,

jak mi slíbili, se slevou! Tlak, téměř každý den večer mě šíleně bolela

hlava, ani léky proti bolesti mi nepomáhaly. I když jsem se později

dozvěděla, že mě bolí hlava kvůli zvýšenému tlaku. Ale to není tak

podstatný. Spolužačka mi doporučila Cardio Active, stihla si objednat

v akci a byla s tím velmi spokojená. Během dvou měsíců jsem se stala

úplně jiným člověkem! Uvědomila jsem si, že před očistou cév jsem v

podstatě nežila! Bolesti hlavy mě už netrápí, křečové žíly prošly a

hlavně - ZHUBLA JSEM 20 KG! Z původních 94kg do 74! To je to, co

normalizace krevního oběhu znamená!
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Jana Pertlová 01.01.2023

Podporuji! Velmi účinný prostředek na problémy s tlakem! Nyní je

tlak stabilní 120 na 80.

Božena Dostálová 02.01.2023

Byl to risk a stále nelituji. Pokud existují problémy s cévami-

doporučuji to. Nebyly žádné vedlejší účinky a s výsledkem jsem byla

spokojená

Gabriela Soukupová 02.01.2023

Jsem vám moc vděčná za informace o tomto prostředku. Dlouho

jsem hledala něco podobného. Těším se na balíček! Stihla jsem si to

objednat v akci! Díky!

Jindřich Krejčí 02.01.2023
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Díky za Cardio Active! Zkusil jsem ho a opravdu se cítím mnohém

lépe. Uvidíme, jaký to bude za týden. Zatím je předčasné o tom

mluvit, ozvu se později. Ale tlak už nestoupá, ani ho necítím. Takže

myslím, že to bude v pořádku!

Eduard Sloup 02.01.2023

O Cardio Active mluví lékař správně. Jsem jeden z těch, kteří to stihli

vyzkoušet. Měl jsem vysoký krevní tlak - už 7 let mě trápí hypertenze.

Byl jsem připraven užívat prášky po celý život, ale nakonec po kúře

Cardio Active se mi tlak přestal zvyšovat vůbec.

Martina Pelcová 02.01.2023

To je ale nástroj. Bolelo mě všechno. Záda, levá strana, klouby se

nehýbaly. Ten tlak byl takový, že jsem chtěla zemřít. Ráno jsem sotva

otevřela oči. Život byl jako v pekle. Brala denně jsem celou hrst

prášků. Pak jsem se dozvěděla o Cardio Active a čištění cév. Po třech

týdnech jsem se cítila mnohem lépe. Teď jsem se soustředila na své

zdraví. Možná bych mohla ještě žít! Děkuji moc! 

Lubomír Bernášek 03.01.2023
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Soused na chalupě si často

stěžoval na různé nemoci. Od

žaludku po srdci. Ale v

posledním měsíci vidím, že je

aktivní a veselý. Řekl, že bral

prostředek Cardio Active. Je mu

72 let.

Jindřich Rašík 04.01.2023

Děkuji.

Karel Krupčík 04.01.2023

Lidi! Zatím je prostředek k dispozici, ale zbývá jen pár balíčků.

Můžete ještě stihnout, pokud založíte objednávku právě teď! Čisté

cévy jsou základem všeho! Přeji všem pevné zdraví a dlouhé roky

života.

 

 


